
国际眼镜业展览会2023IOFT东京|隐形眼镜及相关产品/镜片展览会

产品名称 国际眼镜业展览会2023IOFT东京|隐形眼镜及相
关产品/镜片展览会

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/件

规格参数 福贸展会大鹏:日本展会组展组团
shzpexpo:福贸国际展览
展览会摊位:展位安排-搭建-布展

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

2023年日本东京国际眼镜博览会

IOFT(International Optical Fair Tokyo)

时间：2023年10月10-12日（第36届）

地点：东京有名国际展示中心



主办：RX Japan 株式会社；日本光学眼镜协会

中国组展团社：上海-福-贸-展-览-服-务-有限公司  

参展观展担当：福贸展会大鹏zpexpo

展会详情：

日本国际眼镜展览会（IOFT）是通往亚洲非常大眼镜市场-日本非常有效率途径。日本眼镜的时

尚水平不断上升促使当地对眼镜商品的消费持续增加（与日本时尚展FashionWorldTokyo同期同馆）。日

本当地平均每人拥有两副以上眼镜，对独特设计的眼镜进口量也不断增加。足以证明日本市场蕴藏丰富

商机，不能错过。IOFT帮助欲前往日本拓展厂商获得日本市场的大好商机。日本消费者是世界上很具时

尚品味的群体，与年俱增的趋势是，他们正把视线转往外国设计师原创的独特，新颖的眼镜产品上。IO

FT设立专区，包括精品小店，眼镜配饰专区，Fukui专区，高端的的品专区，IT解决方案专区和店铺设计

专区。展会构建的一站式平台，满足买家所有需要。

Beijing Union Ophthalmic DeviceTechnology Service Co., Ltd.

Uni Innovation is affiliated to Beijing Uni Innovation Optoelectronic Equipment Co., Ltd

United Innovation was founded in 2000 with a registered capital of 10 million yuan.

There are 248 full-time employees in Beijing, Shanghai, Guangzhou, Shenzhen and Chengdu.

UC United Innovation is a "Beijing registered trademark".

United Innovation is one of the members of China Advertising Association.

United Innovation has a number of advertising equipment invention patents.



United Innovation has obtained the "Quality Inspection" certification from China Quality Certification Center.

United Innovation has won 3C certification, quality management system certification, environmental management
system certification and internationally recognized SCC and IFA certification issued by China Quality Certification
Center.

A professional manufacturer specializing in research, production and sales of electronic advertising equipment. The
core members of the team are professionals who have been active in the industry for more than 10 years,

He has provided creative and quality activities and experiential marketing services for high-end car brands, Internet
and IT enterprises for many times.
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